
 

Dagsorden Bestyrelsesmøde tirsdag den 10.10.2023   

Mødetid: kl. 18:00  

Mødested: FGK klubhus  

Deltagere:  

 

 

Afbud:  

Ove Christensen, Lene Understed Jacobsen, Dann Sørensen,  Brian Strøm, Klaus Dybro, Hans 
Jørgen Nymark, Brian Rishøj. 

 

Jacob Jul Olsen, Philip Søby Larsen. 

1. Orientering fra 
Servicecenteret  

DGU regionalmøde 1. november – Lene Understed deltager 

GNG møde 9. november – møde i Hjørring for de klubber der deltager i Greenfee 
samarbejde i Nordjylland. 

Vi overvejer at deltage i GolfAmoure/Golfhæftet samarbejde igen. Der indhentes 
yderligere data. 

Skrivelse vedrørende udsættelse af Intermedia bane til kommunen afsendt. 

Byggeansøgning vedrørende Buggyhuset(2024) og boldmaskinehus(2023) er 
godkendt. 

2. Økonomi De samlede indtægter er godt 100 Tkr. større end det budgetterede og sammenlignet 
med sidste år for samme periode. Negativ afvigelse på kontingenter, men positiv 
afvigelse på indtægter fra greenfee, sponsorater og fra Frederikshavner Ordning.  

De samlede omkostninger, er lidt højere end budgettere, men tillige væsentlig 
mindre end tilsvarende periode sidste år. Ved budgetlægningen havde vi budgetteret 
med, at en del af omkostninger til ombygning af Servicecenter skulle aktiveres, men 
disse er pt. udgiftsført, vi vurderer hvor meget der eventuel skal aktiveres i 
forbindelse med regnskabsafslutningen.  

Vi forventer at komme ud med et overskud, der mindst svarer til budgettet. Dette 
skylder vi både vores medlemmer og vores bankforbindelse.  

Restancer på tilgodehavender er i månedens løb nedbragt, og der følges op på disse. 
Vi får er mindre tab på omkring 8 tkr. på en sponsor, som er gået konkurs. 

Der blev fremlagt et udkast til internt direktiv, der beskriver rykkeprocedure og 
lukning af Golfbox ved restancer. 

3. Budget 2024 Der var udarbejdet et meget foreløbigt budgetudkast for 2024, hvor der endnu ikke 
foreligger budgetudkast fra Baneudvalg og øvrige udvalg.  

Budgettet vil være præget af de prisstigninger vi har set det seneste år, herunder 
lønstigninger hvortil kommer at arbejdsgiverbidrag på pension er øget med 2% fra 8% 
til 10%.  

Når der er modtaget tilbagemelding fra udvalg, vil disse blive indarbejdet i den 
foreliggende budgetmodel, til senere drøftelser i bestyrelsen.  

Vi må og skal komme i hus med et realistisk budget, herunder også et banebudget, 
hvor banen kan holdes i god og velplejet stand, og stadig med et budget der udviser 
et overskud for 2024 



 

4.. Orientering fra 
baneudvalget 

Greens er blevet sprøjtet for sygdom og luftet med vores Air2G2, de vil også blive 
dresset og gødet så de kan stå stærkere til vinteren.  

Da vi er ved at være slutning af sæsonen og der er mange ni hullers runder vil der 
blive start på hul 1 og 10 efter uge nummer. Dette sker snarest Vinterbane vil også 
blive klargjort snarest.  

Vi tester i øjeblikket en Husqvarna robot på prøve, dette er noget som ser meget 
lovende ud og i henhold til den grønne omstilling mener vi at dette er vejen at gå. 
Derfor vil der blive arbejdet videre med dette projekt ud fra behov og økonomi.  

Der er blevet sponsoreret en pæn sum penge af ”Vennerne” dette beløb vil gå til 
oprensning af søer. Opstart forventes at være i denne måned. 

5. Orientering fra 
projektudvalget 

Automatisering af drivinge range arbejdes der med – der kigges på tilbud og derefter 
igangsættelse af arbejdet med gravning af el mv samt bygning af hus til boldmaskine 
mv. 

6. Vedtægtsændringer 

Kontingent 2024 

Rykkerprocedure 

Bestyrelsen vedtog oplæg til ændring af vedtægter med hensyn til opkrævning af 
kontingent, således stigningen i kontingent vedtages på årets generalforsamling, i 
stedet for i dag hvor der er næste års kontingent bliver vedtaget næsten 1 år før, og 
hvor man ikke kender medlemstallet. 

Derudover er der mindre ændringer til vedtægterne.   

Der er udarbejdet en rykkerprocedure med hensyn til kontingentrestancer, der 
kommer til at gælde fra næste sæson. 

Der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling i november vedrørende 
ovennævnte vedtægtsændringer. 

7. Låste tider i Golfbox Diskussion om klubber i klubben i forhold til næste sæson. Der arbejdes videre med 
strategi-arbejdet. Møde den 7. november kl 18.00 

8. Eventuelt Golf statistik – sammenligning med andre klubber. Hvad indberetter vi af forskellige 
data. 

9. Dato for næste møder 7. november – strategimøde 

21. november – bestyrelsesmøde 

15. december - bestyrelsesmøde 

 

Ref.: Ove C 


